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         1.apríl                                              

5.A: Naši piataci si doniesli pyžamá, vankúše a plyšové zvieratká.     
 Pani učiteľka im urobila pyžamovú párty. 
 
 
 
 
 
 
6.A: Šiestaci si doniesli pyžamo a parochne.     Pani učiteľku sa snažili nastrašiť 
a schovali sa jej pod katedru. Namazali mydlom kľučku, ale nevydarilo sa im to, lebo 
nezavreli dvere . 
 
 
 
 
 
7. A: Pomaľovali sa kozmetikou a požičali si parochne zo šiestej triedy.   Mali obrázky 
na rukách, bruchu, tvári atď.  Pani učiteľke sa schovala celá trieda na dievčenských WC. 
 
 
 
 
 
8.A:  Až jedna žiačka mala na sebe pyžamo a dala si na ústa pastu.:D 
       Položili na katedru všetky kvety, ktoré mali v triede , stoličky zavesili na tabuľu... 
 
 
 
 
 

             TAKTO PREBIEHAL NÁŠ PRVÝ APRÍL. :D 



            

 

 Koncert organizovala skupina BANDA. 
  Spievali hlavne ľudové piesne s pomocou rôznych  hudobných nástrojov.  Kapelu tvorili traja muži a jedna 
žena.   Koncert trval cca 45 min.  

Predstavovali nám rôzne hudobné nástroje, o ktorých nám prezradili veľa zaujímavých informácií. Predstavili 
nám aj také nástroje, o ktorých sme netušili, že existujú.  

Čo sa dozvedáme z internetu? BandaBandaBandaBanda je world music skupina z Bratislavy, ktorá vznikla v roku 2003.Hrá 
ľudové piesne v modernom spracovaní. Banditi sú uznávaní muzikanti s dlhoročnými skúsenosťami v oblasti 
folklórnej hudby a iných žánrov. Skupina vychádza z poctivých, autentických koreňov slovenskej ľudovej 
hudby. Inšpiruje sa aj inými hudobnými žánrami – starou hudbou, bluesom, jazzom, beatom a muzikou iných 
národov – najmä balkánskou, keltskou, slovanskou, indickou, karibskou a latinskoamerickou.Banda používa 
akustické hudobné nástroje a bohaté vokály s rešpektom k tradícii, ale aj v celkom novej, originálnej podobe. 

 
    Nicol Pešková, Kika Šaňáková 6.A 

  

 

 

 

 

 

           

                Najviac zaujala žiakov   fujara. 



                                                                                                                              

V botanickej záhrade sa mi veľmi páčilo! 
Sú tam kvety rôznych druhov. Sú tam aj jazierka, v ktorých pláva veľa rýb. 

V džungli rastie veľa zaujímavých rastlín a stromov. Našli sme jeden veľmi vzácny kvet vo fialovom 

sfarbení. Bol chlpatý a veľmi pekný. Nakoniec sme si pri ihrisku spravili piknik. 

Bolo tam super!!!               Ninka Pochmarska        3.B. 

V botanickej záhrade bolo ve+a zaujímavých kvetov. Je plná záhad, ale aj zábavy. 

Bol tam jeden veľmi vzácny strom, ktorý sa nevyskytuje v každej krajine. Našli sme jeden tulipán, 

ktorý je veľmi chlpatý. Potom sme si mohli kúpiť kaktus alebo skalnú ružu. Nakoniec sme išli na 

ihrisko a tam sme si spravili piknik. Bolo tam fakt super.            Sophia Papayova      3.B. 

 

 

 

 

 

 

Botanická záhrada je veľmi pekne miesto. Je to veľa zaujímavých rastlín, od vzácnych až po 

premnožené druhy kvetov. Tak isto sa tu nachádza aj veľmi vzácny a staroveký strom. Je ich na svete 

iba niekoľko druhov. Najviac sa mi tu páčil skleník. Sú tam aj rastliny, ktoré sa nachádzajú 

v pralesoch. Ale aj kaktusy, ktoré žijú v nepriaznivých podmienkach.             Sava Pihuličova       

V Botanickej záhrade sa mi páčilo. Bol pekný slnečný deň. Bolo tam malé jazierko, v ktorom sme 

chytali žubrienky. Potom sme sa išli pozrieť do skleníka. Boli tam tropické rastliny. Kúpili sme si púštne 

kaktusy. Bolo tam veľmi teplo. Keď sme sa vracali naspäť, všetci sme boli smädní.      Matúš Petrovaj  

 V Botanickej záhrade mi bolo super až na to, že som stratil mobil. Najviac sa mi páčili kvety. Dokonca 

sme našli aj veľmi vzácny strom. Našli sme aj jazero zo zlatými rybkami a niektorí si aj chytili 

žubrienky. Boli sme vo veľkom skleníku, bolo tam veľmi teplo a mohli sme si kúpiť kaktusy. Potom 

sme išli sa pozrieť okolo a potom sme išli do školy.         Samko Hronec 3.B 



 veľkonočný príbeh 

Začalo sa to v jednu veľkonočnú nedeľu o 22 hodine, 18 minúte, 35 sekunde a 2 stotine. 
Počuli sme vonku čudesné zvuky... 
Pozreli sme sa von a videli sme niekoho niečo zakopávať. V okamihu sme sa tak báli, lebo 
sme si mysleli, že zakopáva mŕtvoly.  Zľakli sme sa a bežali sme za rodičmi :-I.Neboli 
doma....    Potom prišlo auto. Zistili sme, že to bol náš strýko. Vysvetlil nám, že mamička 
išla do nemocnice, lebo sa náš braček pýtal na tento svet. Nevedeli sme zaspať kvôli tomu, 
čo sme videli vonku. Ani moji dvaja bratia Tom a Jerry nevedeli zaspať. Stále sme nad 
tým rozmýšľali.  Náš pes Blacky neprestajne štekal a pobehoval okolo záhadného miesta... 
Už sme sa chceli otočiť a zaliezť do postele. Zvedavosť ma však premohla. Zobudila som 
bratov a išli sme sa pozrieť do záhrady. 
Ale vtom...   Blacky začal hrabať v zemi a niečo objavil. Strašne sme sa zľakli. „Mŕtvola!!“ 
V tme sme nič nevideli. Tom sa priblížil a začal sa strašne smiať. Nechápali sme...   
Ukázalo sa, že to boli veľkonočné sladkosti.  
O pár dní prišli rodičia aj s malým prekvapením.... 
 A už sme boli v detskej izbe štyria.                       Nicol Pešková a Kika Šaňáková 6.A                                                         
                                                                                                                                      

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                        
výtvory žiakov 1.B 

                                  



 

         Dňa 31.3.2011 nás (6.A,8.A) pani učiteľky zobrali do Slovenského národného 
múzea. Prvá expozícia bola taká istá ako každý rok, a tak sme ju rýchlo všetci prebehli. 
Boli tam najmä zvieratá. Druhá expozícia bola obnovená a bola veľmi pekná. Boli tam 

nové zvieratá, rastliny a model najväčšej ryby nájdenej v Dunaji. Ďalšia výstava 
obsahovala rôzne minerály a horniny, polodrahokamy a aj drahokamy. Na výstave Tahiti 
boli predmety, ktoré doniesol Milan R. Štefánik priamo z Tahiti. Ďalej tam boli staré 

hračky a plagáty, na ktoré sme sa mohli podpísať. Skoro všetci sa tam podpísali 
a napísali tam svoje odkazy. Posledná výstava múzea sa nazývala Majstri Ducha. 

V.Molnárová, K.Sláviková 8.A 

  

 

 

 

 

 

 

 



PREČO SA DETI MUSIA HRAŤ? 
(ocenenie v súťaži Študijného centra BASIC) 
  
Prečo sa vlastne deti hrajú? 
Lebo fantáziu a múdrosť rozvíjajú. 
Ja mám doma malú sestru, 
ktorej robím zábavu pestrú. 
 
Z lega si hrad postavíme, 
a s autíčkami závodíme. 
Zo stoličky si kolotoč spravíme, 
a tak rýchlo sa na ňom točíme. 
 
Niekedy neplechu robí veľkú, 
tak jej radšej pustím telku. 
Aj sa spolu kúpeme, 
aj banánik si šúpeme. 
 
Pesničky si spievame, 
rúčkami si tlieskame. 
Nové slová sa učíme, 
potom sa v hrade mučíme. 
 
Z kociek si vežu postavíme, 
princeznú Leu do nej uväzníme. 
Zachráni ju rytier Alan, 
je to najsilnejší chalan. 
 
Všetko radi spolu robíme, 
stále sa pri tom ľúbime. 
Pre toto všetko sa deti hrajú, 
lebo sa pri hre zabávajú. 
 
Smejú sa, jašia, skáču, 
pritom sa vyhnú plaču. 
Naučia sa nových vecí dosť, 
v živote budú mať potom len radosť. 
 
Alan Dolán,6.A, ZŠ s MŠ Odborárska 2,831  02 BRATISLAVA 

 

 



  Prečo sa deti musia hrať? 
(ocenenie v súťaži Študijného centra BASIC) 
  
            Bol raz jeden chlapec menom Peter,  
ktorému sa v dvanástich rokov narodil súrodenec.  
Často ho pozoroval. Videl, ako si všetko dáva do úst,  
so všetkým sa hrá. Nevedel to pochopiť, zašiel  
 za mamou a spýtal sa: „Mami, prečo sa deti  
musia hrať?“ Mama mu povedala, že mu to 
 vysvetlí pomocou príbehu. 
          V jednom meste bývali dvaja malí 
 kamaráti, jeden sa volal Michal a druhý Rastislav.  
Obidvaja chodili ešte do škôlky. V škôlke bol Michal  
veľmi hravý, no Rastislav vždy len tak sedel a nič 
 nerobil. Raz sa ho Michal spýtal, prečo sa  
nehrá ako ostatné deti. Rastislav mu len odsekol: 
 „Rodičia hovoria, že hrať sa nie je potrebné“.  
Na to mu Michal vysvetlil: „Ale veď pri hraní  
sa veľa naučíš. Napríklad: farby, čísla a všeličo iné.“  
Rastislav sa ale aj tak nehral. Michal  
pri hre s deťmi spoznával farby, čísla,  
zvieratá, rastliny... Michal  toho veľa nevedel,  
lebo sa s nimi nechcel hrať.            
          V škole to bolo také isté. Michalovi sa všetko 
 darilo, ale Rastislavovi išlo všetko veľmi ťažko. 
 Keď dokončili základnú školu, každý išiel  
na inú školu. Asi po dvadsiatich rokov 
 sa bohatý Michal vybral na prechádzku 
 do mesta a stretol chudobného Rastislava. 
 Michal sa vyzvedal, čo sa stalo. Rastislav 
 sa mu priznal,  že nedokázal dokončiť  
strednú školu a teraz si ťažko hľadá dobrú prácu....“ 
     Mama prestala rozprávať a spýtala sa Peťa,  
či tomu už rozumie.  
Peter prikývol a odišiel. Od toho dňa 
 svojho brata v hraní horlivo podporoval a často sa hral spolu s ním.               
 
Matúš Obrcian, 6.A 
ZŠ s MŠ Odborárska 2 
831 02 BRATISLAVA 



 

Dňa15.apríla 2011 p.u č. Žiaková vyhlásila sú ťaž – napísa ť zaujímavú  báse ň na tému ,,De ň 
Zeme“. 
Ja som sa rozhodla, že to budem písa ť s Norom a tak sme sa rozpísali. Trvalo nám to dos ť na 
dlho, asi jeden týžde ň. Vyhodnotenie bolo 21.apríla 2011.  
 
1.miesto vyhral  
Matúš Obrcian zo 6.A  
 
 
 
 
2.miesto som vyhrala ja (Nikola Madrová)  a Noro Št efanka   z 8.A  
 3.miesto vyhral Peter Bomba tiež z 8.A.  
Ceny pre ví ťazov bolo pero a pentelka a pre zú častnených cukríky. Všetci 
sme sa tešili z výhry.           Nikola Madrová 8.A  

  

 

 

 

 

      Svetový deň Zeme si tradične pripomíname 22. apríla od roku 1970, keď vedci, hlavne 
americkí ekológovia ovplyvnení fotografickými a telegrafickými snímkami z kozmu vyzvali k 
spoločnému celosvetovému úsiliu za ochranu Zeme so všetkým, čo ju robí jedinečnou. Na     
Slovensku sa  v tento deň organizuje protest proti zonácií Tatier V tento deň sa na školách 
konajú rôzne súťaže. Vymýšľajú sa básničky, deti robia projekty, navštevujú sa botanické 
záhrady. Na našej škole sa tiež konali tieto súťaže. Sám som bol ich účastníkom. Mal som za 
úlohu vymyslieť básničku spolu s mojou spolužiačkou Nikolou. Za najlepšiu básničku sa 
dokonca aj odmeňuje, tak sa budúci rok snažte deti a niečo určite dostanete.          

         Noro Štefanka 8.A 



 

 

              

                                                            Grafit: Filip Lajcha 8.A 

Dňa 27.4. 2011 (v stredu) išli vybraní žiaci (aj ja) 

na súťaž Miss a Boy, ktorá sa konala v Kultúrnom 

dome Bratislava - Nové Mesto.  

Museli sme tam prísť už ráno. O 9:00 sa začala 

generálka. Najprv sa však rozdávali čísla 

súťažiacich. Ja som bola číslo 3. Generálka sa 

zahájila nástupom. Mali sme pravý nástup, podobný ako modelky. Po 

nástupe sme si vyskúšali kúsky z našich textov, piesní alebo hudobných 

čísiel či tancovania. Bolo nás dokopy 24 vystupujúcich. Začiatok bol okolo 

10:00.  

Hľadisko bolo plné obecenstva. Sedeli tam aj deti z našej školy z 5.A triedy. 

Ja som vystupovala s mojou „vymyslenou“ prózou – o mojom psíkovi. Bolo 

tam veľmi veľa dobrých čísel. Z našej školy tam spievali a vystupovali ešte 

traja žiaci. Siedmačka Simonka Szilliová a dvaja šiestaci Martin Quam 

a Kevin Huwel. Jeden zo šiestakov sa aj umiestnil. Volá sa Kevin Huwel. 

Vyhral výborné 2. miesto.  

Z chlapcov vyhral žiak, ktorý hral na  s fujare. Z dievčat to bola speváčka.  

Aj keď som žiadnu cenu nezískala,  som rada, že ma pani učiteľka Acsová do 

súťaže prihlásila.                                                           Darina Hudecová 6.a 

 

 

 

 



 
OKRESNÉ KOLO ATLETIKA : 2.miesto – družstvo dievčatá   

                                                      2.miesto  -  družstvo chlapci        
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VybíjanáVybíjanáVybíjanáVybíjaná        ----    2. Miesto v Ok2. Miesto v Ok2. Miesto v Ok2. Miesto v Ok    

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Ako vznikol deň Európy?9.mája 1950 v Paríži na pozadí hrozby 3.svetovej vojny, ktorá opanovala celú 

Európu, francúzsky minister zahraničných vecí Robert Schuman predniesol deklaráciu ktorou sa snažil 

o vytvorenie nadnárodnej európskej inštitúcie. Už viac ako 25 rokov oslavujeme Deň Európy.  

Kto bol Robert Schuman?Bol to francúzsky politik luxembursko-lotrínskeho pôvodu.V rokoch 1958-1960 

pôsobil ako prezident Európskeho parlamentu. 

 

Na Deň Európy ideme každý rok do mesta. Ani tento rok sa nestal výnimkou. Preto sme tam 
hneď po druhej hodine išli. Hneď ako sme dorazili dostali sme žlté ruže. Už z diaľky bolo 
počuť hluk z Hlavného námestia. Na námestí boli rôzne súťaže týkajúce sa Európy. Taktiež 
tam vystupovali mažoretky. Ujovi, ktorý nafukoval balóny héliom sme nedali vydýchnuť. 
Stále sme si chodili brať balóny a vťahovali sme do seba hélium. Potom sme šaškovali 
s tenkým hlasom. O 12:00 začal hokej s Dánskom a preto skoro všetci stáli pod stanom 
a sledovali ho na veľkoplošnej obrazovke. Ostatní sa potom už len motali po meste alebo si 
máčali ruže vo fontáne, aby im nezvädli. Dosť pobavil žiakov aj „kat“ ktorý mal na zemi 
šatku a tam napísané: miesto pre hlavu. Žiaci si s ním robili srandu a nechávali sa 
„popraviť“. Potom mu na šatku hodili zopár drobných. O 12:30 sme sa nakoniec všetci stretli 

a vo veľkej horúčave išli naspäť do školy.         Veronika a Kristína 8.A 

                   

 

 



        

                 (DOMOVINKA – Domov dôchodcov) 

Dňa 10.5. 2011 sme boli vystupovať v Domovinke (v Domove dôchodcov). 

Mali sme kultúrny program ku  Dňu Matiek. Našim babkám a babičkám sme 

chceli urobiť radosť. Našu školu Odborársku zastupovali skvelí tanečníci, 

speváci a samozrejme aj my- moderátorky. Ja (Dara) a Kika sme 

odmoderovali celý pestrý program. Babičky sa veľmi potešili z nášho 

programu a na záver prijali aj dary, ktoré vyrobili naši menší spolužiaci 

v družine alebo na výtvarnej výchove. Po programe sme dostali aj malú 

pozornosť od našich babulienok. Pochválili nás a rozlúčili sa s nami. Po skvele 

odvedenej práci nás p. u. Acsová pozvala na zmrzlinu. Babičky sa určite tešia 

aj na ďalší rok, v ktorom ich bude sprevádzať náš dobre pripravený  program. 

Musíme tiež pochváliť aj p. u. Acsovú, ktorá nás pripravila na toto vystúpenie. 

Dúfame, že aj na ďalší rok nás tak úspešne pripraví.  

                                                                 Darina Hudecová,  Kristína Šaňáková 6.A.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                Úspechy vÚspechy vÚspechy vÚspechy v    speváckych súspeváckych súspeváckych súspeváckych súťažiachažiachažiachažiach    

1.kategória 

   1.miesto- Laura Barčáková-3.B   

   2.miesto-Lenka Molnárová-3.A    3.miesto-Sofia Papáyová-3.B. 

2.kategória 

  1.miesto-Kevin Huwel-5.A      

  2.miesto-Nelka Fúčelová-4.B       3.miesto-Evka Krištínová-4.B 

3.kategória 

1.miesto- Simona Szilliová-7.A 

 

                           2.miesto-Simona Szilliová-7.A. 

                           3.miesto-Kevin Huwel-5.A. 

 
1.kategória 

1.miesto-Laura Barčáková-3.B        2.miesto-Lucka Burgerová-3.A       3.miesto-Khusi Mittal-2.B.  

2.kategória 

1.miesto Kevin Huwel-5.A            2.miesto- Evka Krištínová-4.B         3.miesto-Martin Quam-5.A. 

3.kategória 

1.miesto Simona Szilliová-7.A. 

 

                            1.miesto-Eva Krištínová-4.B. 

                            2.miesto-Laura Barčáková-3.B.    
 
 



 
 

 

 

23.5. sme mali na našej škole 4 hodiny teórie Ochrany človeka a prírody. V stredu 25.5. sme išli na 
Kuchajdu. Tam si zasúťažili 2 skupinky z každej triedy, jedna dievčenská, druhá chlapčenská. 
Disciplíny boli: Pobyt a pohyb v prírode, Riešenie mimoriadnych situácii, doprava, prvá pomoc. 
Každá skupinka bola ohodnotená od skúšajúcej pani učiteľky.  

 

   

 

 

 



Svetový deň bez fajčenia 
V relácii do šk. rozhlasu sme sa od Alana a Darinky zo 6.A dozvedeli   

Svetová zdravotnícka organizácia už pred rokmi upriamila pozornosť verejnosti na problematiku vedecky 
dokázanej škodlivosti tabaku. A nie náhodou, veď fajčenie je nebezpečnou pliagou, ktorá ničí ľudské zdravie.  
Na Slovensku zomiera na choroby súvisiace s fajčením ročne asi 20 tisíc osôb. Život fajčiarov sa skracuje pri 
vyfajčení jednej cigarety priemerne o 5 minút,  celkove je to približne o 8 -10 rokov. Dlhodobým vplyvom sa 
stalo fajčenie rizikovým činiteľom pri vzniku chorôb, akými sú zúženie ciev, vysoký krvný tlak, kôrnatenie tepien 
a vredová choroba, katary dýchacieho a zažívacieho ústrojenstva, choroby obličiek a najmä zhubné rakovinové 
ochorenia. Absolútna väčšina ľudí, ktorí zomreli na infarkt alebo rakovinu pľúc boli fajčiari. 
Prečo teda ľudia fajčia? 
82 percent mladých ľudí fajčí preto, lebo im to pomáha upokojiť sa,  
12 percent preto, lebo aj ich kamoši fajčia a  
ten  6- percentný zvyšok preto, lebo chcú schudnúť.  
Okrem ničenia zdravia je fajčenie aj požierač peňazí: 
Vieš koľko peňazí minie človek za rok na cigarety? Povedzme že vyfajčí denne tri cigarety denne. Tak 
to by sa divili, čo všetko by mohli mať, keby si tento zlozvyk odpustili: 
- 1 super značkové nohavice 
- 3 super tričká  
- 6 lístkov na koncert  
- celoročné predplatné časopisu 
- 8 hudobných cédečiek 
- 20 kníh  
- 1500 jabĺk 
Keby si toto prečítalo viac fajčiacich teanegerov rozhodne by si vybrali tieto veci miesto troch cigariet 
denne ... aspoň dúfam 
Nepodliehaj vplyvu fajčiarov, buď sám sebou, riaď sa vlastným rozumom, nie si predsa taký 
hlúpy, že by si si dobrovoľne ničil zdravie.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Dňa 1.6. sa uskutočnil na Kuchajde medzinárodný deň detí, ktorý začal o 13:30. 

Bohatý program bol celý čas moderovaný. Spievanie, tancovanie a dokonca aj 

čínske bojové umenie si mohli vychutnať deti, ktoré si program s nadšením 

pozerali. Ako prvá začala vystupovať naša škola. Vystúpenia prebiehali rýchlo 

a deti si medzitým mohli zasúťažiť. Prekážková dráha, futbal, basketbal, 

kŕmenie levov, dračie vojny a veľa ďalších aktivít končili  hračkou, ktorú si deti 

mohli vybrať.  Pitný režim zabezpečili malinovky alebo čistá voda.        

                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Žiaci ôsmehiaci ôsmehiaci ôsmehiaci ôsmeho roo roo roo ročníka boli na premietaní filmu níka boli na premietaní filmu níka boli na premietaní filmu níka boli na premietaní filmu 

Nickyho rodina Nickyho rodina Nickyho rodina Nickyho rodina     
  Nickyho rodina: „Wintonove deti“ rozplakali 

divákov      

 Keď  sme sa dostavili pred divadlo Aréna, zastavila nás staršia pani v okuliaroch. „Tieto dve dievčatá majú ísť na tlačovú 

konferenciu?“ opýtala sa. „Áno, tieto dve.“ Usmiala sa naša pani učiteľka a posunula mňa a Kiku bližšie k pani. Povzdychli sme 
si. Moc sme tam ísť nechceli.   Zhruba o 15 minút nás zavolali do vnútra divadla. Usadili sme sa a čakali. Miestnosť bola plná 
ľudí.  Deti zo ZŠ Českej nás privítali krásnym spevom. Taktiež nasledovalo privítanie od Moniky Beňovej-Flašíkovej, ktorá túto 
premiéru zorganizovala.   Nicholas Winton dostal za svoje krásne činy od šermiarskeho klubu v Bratislave polovicu krištáľového 
srdca. Nicky ju venoval židovskému múzeu. 
  Zhasli svetlá, začalo sa premietanie. Nasledovali krátke videá o deťoch, ktoré oslovila myšlienka pána Wintona. Aj oni chceli 
pomôcť, a preto zozbierali hračky a oblečenie a poslali ich chorým deťom v Kambodži.   Potom nasledoval samotný film. Pani 
učiteľka nás upozorňovala, že si máme vziať vreckovky, lebo to má byť veľmi dojemné. Vtedy som sa na tom smiala. No bola som 
prekvapená, že ma to naozaj dojalo.  Veď  kto by nesúcitil s pánom, ktorý sa za krutej diktatúry Adolfa Hitlera v Československu 
odvážil pomôcť? Predtým bol obyčajný človek, teraz je vďaka jeho činom hrdina.    Vybavil, aby sa najviac ohrozené deti 
z Československa mohli vlakom dostať do Británie. Všetky iné krajiny totiž pred jeho návrhom zavreli brány. Ale jeho nádej 
nezhasínala. Aj za tvrdé požiadavky(50 libier za 1 dieťa) prevoz uskutočnil. Spravil niekoľko takých prevozov. Pre rodičov to bolo 
strašné odlúčenie, ale verili v to, že aspoň ich dieťa prežije.    Posledný prevoz sa však musel prerušiť. Začala totiž 2. Svetová 
vojna. Žiadne z detí v poslednom vlaku neprežilo. Väčšina rodičov vzali do koncentračných táborov a tam ich zabili.  
  Zachránil 669 detí. Zachránení vedeli, že ich niekto zachránil, no nevedeli kto. Keď raz Wintonova žena niečo hľadala na 
povale, objavila knihu výstrižkov. Bola to kniha, ktorá obsahovala zoznam prevezených detí a ich fotografie. Bola prekvapená, 
pretože Nicky jej o tom nepovedal. Nepovedal to nikomu.Raz pána Nicholasa Wintona zavolali do BBC, kde ho čakal riadny šok. 
Všetci sediaci pri ňom, boli ľudia, žijúci len vďaka nemu. Keď mu to povedali, bol dojatý.  
  Odvtedy sú spolu, ako jedna veľká rodina. Nickyho rodina. Objavilo sa 251 zachránených detí. O zvyšku sa nič nevie. 
  Nicholas má teraz 102 rokov. Má titul SIR, ktorý mu dala Britská kráľovná. Je zdravý a čo je zvláštne, hýbe sa ako 50 ročný 
človek. A možno je to iba odmena, za jeho činy.  
 Po filme nás pred divadlom čakalo občerstvenie. O pol hodinu nasledovala tlačová konferencia. Dosť som sa bála, ale potom to zo 
mňa opadlo. Sadli sme si, a počúvali.  
  Padlo veľa otázok a veľa odpovedí. Najviac otázok padlo na 4 zachránené Nickyho deti, ale taktiež na režiséra filmu. 
  Po tlačovej konferencii som ešte využila, že všetkých po kope fotili, a tak som si ich cvakla aj ja.  
  Odišli sme s veľmi dobrými pocitmi z tohto filmu.                                                                   Veronika Molnárová, 8.A 
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  Pred autobus dobehla zadychčaná Lívia a ťahala za sebou tašku. Konečne môžeme 

odísť.   Nastúpili sme do autobusu. To sme ešte nevedeli, že nás čaká 5 hodinová 

cesta      s prestávkami pre tých, ktorým bolo zle. Po ceste bolo totiž veľa prudkých 

zákrut.  Keď sme konečne prišli, čakala na nás  cesta do kopca. Ešte k tomu aj 

s kuframi a taškami   za sebou. Keď sme sa konečne doteperili na kopec, čakal nás 

pekný pohľad na našu chatu.    Chata Lux, tak sa volala. Pani učiteľky nám priradili 

izby. Izba bola síce skromnejšia, ale   bola fajn.  

  A tak sme si 5 dní nažívali v našej chate Lux a našej malej izbičke. 

  Bohužiaľ  nám počasie neprial  a 4 dni pršalo. Využili sme aspoň ten jeden slnečný 

deň a išli do skanznenu Oravskej dediny a na Oravský hrad. Bolo to veľmi pekné, aj 

keď    Oravský hrad bol trochu strašidelný.  Ďalšie dni  nás čakalo veľa súťaží a tiež 

termálne  kúpalisko Meander, kde sme si užili veľa srandy. Posledný večer sme mali 

karaoke a diskotéku.  

V piatok sme sa rýchlo pobalili, poupratovali izby. O chvíľu nás čakal autobus. V ten 

deň sme odchádzali s chaty skoro, pretože po ceste nás čakal výlet do Demänovskej 

jaskyne Slobody. Bola veľmi krásna, ale bolo v nej dosť chladno. Po výlete sme sa 

vydali na cestu domov, kde nás netrpezlivo čakali naši rodičia.                           

Zaspomínali si   Veronika M. a Kristína S. 8.A 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Patrícia Sláviková                             Darina Hudecová 
Janka Vajcíková                                Sandra Šolcová  

Rozhodli sme sa v jeden deň, 
 že pôjdeme do školy v prírode, 
 ten deň bol krásny sen. 
 Príroda je ako umenie. 
 Polia, lúky, pasienky, 
 potoky, rieky, studienky. 
 Toto všetko tvorí prírodu,  
 krásnu a aj farebnú. 
 Naše pani učiteľky, 
 zariadili nám krásny týždeň, 
 nie sú to žiadne mučiteľky, 
 ale zariadili nám krásny deň. 
 Oravský hrad, kúpalisko, les, 
 zábava, práca a karnevalový ples.    



ŠVP ORAVICEŠVP ORAVICEŠVP ORAVICEŠVP ORAVICE    
Naši žiaci v škole v prírode súťažili o najlepšiu báseň:  
3. miesto : V. Molnárová , K. Sláviková , L. Rydzonová. 
 2. miesto :  Enk Undral Enk Bajar , M. Buzaši , J. Greguš a  V.  
Nandraský. 
 1. miesto :  J. Than Duc , I.Gelinger , R. Valuch, M. Quam. 
 

1. miesto si zaslúžila izba číslo 8a :  
           Nová chata Lux, má veľký vkus, 
           Je v nej veľa zábavy, nemôžeme si naliať do kávy. 
         
           Naša chata je veľká, ako medvedia diera. 
          Boli sme na hrade, slipy sme mali náhradné. 
          Mali sme  turnaje zábavné. 
 
 2. miesto si zaslúžila izba č.8B 
            Leje tu v jednom kuse, 
            Stále máme niečo v puse. 
            Čítame si tu knihy Books, 
            Bývame v bunkách chaty  Lux. 
         
           Undralovi zle je, keď vonku i leje. 
           Hráme tu Bang a samé karty, 
           Vedľa chaty sú tenisové kurty. 
           Boli sme na hrade, bolo tam parádne, 
          Žije tu medveď,  je to fakt obluda, 
          Človek sa bojí, lebo je to ozruta. 
  
 3. miesto má izba č. 21 : 
     Vonku je mrcha čas, stále iba prší, 
     a preto sme v spoločenskej miestnosti, 
     a výlety nám to ruší. 
           
     Za každú nadávku 10 centov dáme, 
    Blíži sa krach, už na to nemáme !!!  
    Učiteľky tu biliard hrajú, 
    Spoza stola sa na nás usmievajú. 
                     
    V utorok sa nám predsa vyčasilo, 
    Išlo sa na Oravský hrad, 
    a do skanzenu, 
    keď už nám to počasie prialo.  
          
    Biela paní  na ruke mala hroznú ranu, 
    Dracula v minulosti oddrhnutú hlavu. 
    A hoci všetko vyznieva ako pohroma, 
    máme sa dobre, bo je tu sladkosti hromada. 
 
 
 
 
 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
        Naša škola je  okrem iných aktivít odlišná od iných škôl aj tým , že vďaka skvelému 
a odvážnemu kolektívu našich učiteliek sa už 13. rok koná prímorská škola v prírode pod vedením 
pani učiteľky Miznerovej.   Tento rok bola ŠvP pre veľký úspech už po tretí krát v Talianskom 
meste Lignano Sabbiadoro,  ktoré bolo obľúbeným letoviskom Ernesta Hermingwaya. Konala sa 
v termíne 18.-26.júna 2011. 
  Učiteľský kolektív tvorili pani učiteľky: Milka Miznerová , Ľubka Kulifajová, Danka Ácsová, 
Janka Ondrigová, a pani zdravotníčka Hanka Kráľová. ŠvP  sa zúčastnilo viac ako 40 detí. Medzi 
nimi boli aj minuloroční deviataci, ktorí v Taliansku pani učiteľkám pomáhali ako animátori -pri 
organizovaní všelijakých hier.  

V piatok večer sme sa stretli pred školou a nedočkavo sme čakali na autobus.  Cesta prebehla 
rýchlo a bezpečne, páni vodiči nám ju spríjemnili aj filmom , ale nakoľko sme cestovali v noci, väčšinu 
sme prespali. Do Lignana sme dorazili ráno okolo siedmej hodiny. Naša vila sa volala „Alpi“. Každá 
izba mala veľký balkón, pekne zariadené apartmány a vzadu za vilou bol veľký dvor, kde sme 
mohli hrať volley-ball a iné loptové hry. Prvý deň je vždy trocha zdĺhavý – ubytovanie 
a vybaľovanie trvá dlho. Poobede sme sa ale konečne vybrali ku moru, nadšení že ho konečne 
vidíme. Piesok bol strašne horúci a preto sa všetci potešili, že voda bola veľmi príjemná. Nikomu sa 
späť do vily z pláže  nechcelo, ale tešili sme sa na prvú večeru- strava bola slovenská a veľmi chutná . 

Celý týždeň sme mali pekné počasie okrem utorka a piatku, kedy sa ochladilo, ale nepršalo. 
V tie dva dni sme nešli na pláž, ale do mesta pozrieť do obchodov alebo sme išli do zábavného parku 
Junior, čo je vlastne veľké ihrisko plné atrakcií pre deti. 
  Každodenný program začínal budíčkom a raňajkami, po ktorých sme sa zbalili a šli na pláž. 
Na pláži sme sa museli najprv natrieť opaľovacím krémom a potom sme išli do vody, alebo sme si 
stavali pieskové hrady, hrali volley- ball alebo sa opaľovali. Na pláži nám starší chlapci pripravovali 
súťaže. Plávali sme na rýchlosť, kopali jamy alebo hľadali veci v piesku. 

Lignano je známe aj svojou dlhou promenádou s nákupným centrom. Do obchodov sme 
chodili večer alebo v dni, keď bolo horšie počasie. Na promenáde boli obchody plné oblečenia, 
hračiek, suvenírov a všetkého možného a veľa rôznych kaviarní a reštaurácií. Náš obľúbený bol 
obchod, kde všetok tovar stál 99 centov.  Chodili sme na výbornú taliansku zmrzlinu, na ktorú nás 
často pozvali pani učiteľky.   Posledný deň, keď sme mali kufre už v autobuse, sme išli do ZOO, ktorá 
je jednou z Lignanských najznámejších atrakcií. Videli sme tam zvieratá ,  ktoré u nás v ZOO nie sú, 
napríklad puma, klokany, papagáje alebo tulene. Strávili sme tam celý deň, až do šiestej, keď sme sa 
všetci stretli pri vchode a nastúpili do autobusu, ktorý nás mal odviezť domov. 

Ako každý rok bola ŠvP skvelá. Užili sme si veľa slnka a zábavy, nikomu sa nič nestalo 
a všetci zdraví a opálení sme v nedeľu ráno o tretej  dorazili domov.  
Ďakujeme pani učiteľkám a tešíme sa na ďalšie ročníky prímorskej školy v prírode.   

                                                                                                                                 Matúš Obrcian , 6.A 



......Užili sme si veľa slnka a zábavy, nikomu sa nič nestalo 

a všetci zdraví a opálení sme v nedeľu ráno o tretej  dorazili 
domov..........  

  
 

 

 

 

 

 

    

    

    

    

    

    

    

    

    

 



 
 

Organizácia Daphne nám - šiestakom pripravila 3 dni pred koncom roka 
dvojhodinový program. Učili sme sa pomocou hier. Prvú hodinu sme boli v triede , 
druhú na školskom dvore. V triede sme sa dozvedeli veľa zaujímavostí o plazoch 
a obojživelníkoch. Dostali sme rôzne obrázky týchto živočíchov a mali sme ich 
pomenovať, niečo o nich povedať. Hrali sme sa pexeso, zisťovali sme podľa 
obrázkov potravu týchto živočíchov, hádali sme podľa zvukov názvy živočíchov. 
Na dvore sme sa tiež učili hrou. Mali sme uložiť obrázky podľa vývojového štádia – 
išlo o mloka a žabu. Potom sme sa hrali na prežitie. Zbierali sme farebné kartičky, 
podľa písmen na kartičkám sme potom zistili, či by sme prežili. Podarilo sa to len 3 
chalanom a Kike. Ale celý náš „druh“ by prežil. Bolo to veľmi zaujímavé. 
Ďakujeme za zaujímavý zážitok. 
                                                                                                     Kika a Nicol 6.A 

 
 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 



                                                  V stredu (29.6.2011) sa konal                            

                                                       Juniáles. Je to každoročné   

                                                       vystúpenie žiakov z našej školy   

                                                       Odborárska 2 na konci roka.  

                                                     Jednotlivé triedy predstavujú svoje   

                                                    talenty pred rodičmi a priateľmi našej školy.   

 Tohtoročný Juniáles som moderovala ja - Dara a môj spolužiak a kamarát 

Alan. Na začiatku vystupuje aj p. riaditeľka Daneková. Samozrejme natancuje 

ani nespieva, ale udeľuje pochvaly a knižné ocenenia pre žiakov s výborným 

prospechom alebo umiestnením v rôznych súťažiach. Celý program zcelila 

naša p. u. Acsová, ktorej ďakujem v mene celej školy za takéto podujatia, 

ktoré organizuje každý rok. Budúci rok (spolu s Juniálesom) bude zaujímavý, 

lebo naša škola oslavuje okrúhlicu! Už sa teším na ďalší rok! ☺  

                                                             Darina Hudecová 6.A. (budúca 7.A.) 

 

 



 

 
Vážená pani riaditeľka, vážený pedagogický zbor, milí žiaci! 
            Dnes sme sa tu zišli, aby sme ukončili opäť jeden školský rok. Rok, ktorý bol pre nás, deviatakov, 

posledným  na tejto škole. Hádam pre nás všetkých to bude ukončenie jedného pekného obdobia. Je ľahké 

povedať „Zbohom a ďakujeme za všetky vedomosti“, ale nebude také jednoduché odísť. 

 O chvíľu budeme počuť posledné zvonenie, ktoré nás sprevádzalo od prvého prekročenia prahu základnej školy 

až po tento okamih. Preto je ten správny čas zaspomínať si na obdobie, ktoré bolo pre nás najkrajšie. Na prvé 

dni, keď naše nôžky bojazlivo vkročili bránou tejto školy, keď sme do nej vstúpili  ako malí ustráchaní 

prváčikovia. Od prvých čiarok, roztrasených  písmen abecedy, prvých slov či viet, ste boli pre nás Vy, pani 

učiteľky, oporou a poskytli ste nám ten najlepší štart do života. Neskôr sme sa trochu oťukali v novom kolektíve, 

našli sme si priateľov  i nepriateľov. Čas utekal. Prišiel druhý stupeň. Tam nás zachvátil strach a hrôza z fyziky, 

prírodopisu či chémie. Postupne nám pribúdali domáce úlohy, z ktorých sa pomaly, ale isto stávali skôr úlohy 

prestávkové. Naučili sme sa, ako sa správne systematicky učiť, ako nenápadne nazrieť susedovi do písomky, že 

100-ročná vojna trvala v skutočnosti 116 rokov, taktiež vieme názov najvyššieho vrchu Európy, zistili sme ako sa 

dá uliať z hodiny i to, aký vzorec má kyselina sírová. 

Naučili sme sa znášať prehry a potom sa postaviť na vlastné nohy, nevzdávať sa a tešiť sa z víťazstiev. Ale 

najdôležitejšou z vedomostí, ktorú sme tu získali, bolo vážiť si priateľstvo, lásku a porozumenie. Škola nám dala 

veľa priateľov. Medzi nimi neboli len spolužiaci či kamaráti zo záujmových krúžkov, sídliska, ale najmä chápavé 

učiteľky, ktoré z nás vychovali  zodpovedné osobnosti. S týmito ľuďmi sme zažili množstvo krásnych dní v škole iI 

mimo nej. Napríklad na spoločných  výletoch, kde sme stvárali samé hlúposti a vylomeniny, ktoré sa mnohokrát 

ťažko odpúšťali. No nenašla sa žiadna učiteľka  spomedzi vás, ktorá by nám to neodpustila.  

Počas týchto rokov si každý z nás našiel svoju vlastnú cestu, po ktorej kráčal od prvého až po deviaty ročník. Boli 

to časy plné radosti, šťastia, ale aj náročnej driny.  

Rok po roku deviataci odovzdávajú svoje „kreslo“ ôsmakom, ktorí netušia, čo ich čaká. Teraz budú najstarší, 

najmúdrejší a obľúbení, práve teraz prišla chvíľa, aby sme im konečne prenechali trón. Náš čas vypršal!  

Teraz sme konečne deviataci, deviataci, ktorí, ako si myslia že:  „vraj zjedli všetku múdrosť sveta“, A za tú 

„múdrosť“ sa Vám chceme zo srdca poďakovať. Poďakovať  za všetko, čo ste pre nás, milé pani učiteľky, urobili. 

Bolo toho naozaj veľa. 

Osobitná vďaka patrí našej triednej pani učiteľke Gálkovej za jej obetavosť, nervy pevné ako oceľ a za lásku, 

ktorú sme cítili každý jeden deň a našej pani riaditeľke za perfektné vedenie školy.  

Vám však nepatrí len naše poďakovanie. Všetkým učiteľkám patrí najmä naše ospravedlnenie za to, že sme Vám 

niekedy ubližovali. A to hlavne na výletoch svojimi hlúposťami a vylomeninami. Mnohých sme dokonca sklamali. 

Preto prosím, príjmite naše úprimné ospravedlnenie. 

 My, deviataci, počítame minúty, ktoré  nás delia od konca. Vlastne tie sme počítali vždy. Boli to minúty od toho 

oslobodzujúceho zvonenia na konci hodiny. A čo dodať na záver? Snáď popriať len toľko, aby sa Vám takí žiaci, 

ako sme boli my, do rúk už nedostali. Nielen preto, aby ste nemuseli odznova prežívať to isté trápenie, ale aj 

preto, aby spomienka na nás bola neopakovateľná a jedinečná!  

Prajeme Vám, pani učiteľky,  veľa milých a poslušných žiakov a sebe želáme mnoho úspechov v ďalšom živote. 

            Ešte raz Vám všetkým chceme povedať jedno veľké ĎAKUJEME! 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZaujímavostZaujímavostZaujímavostZaujímavosti pripravila Lucy Nemi pripravila Lucy Nemi pripravila Lucy Nemi pripravila Lucy Nemčoviovioviovičová 5.Aová 5.Aová 5.Aová 5.A    

Koniec sveta opäť nenastal, Camping znova sklamal. 

O konci sveta, ktorý mal nastať v sobotu 21. mája, hovoril už dlhé roky Američan Harold Camping a uverili mu 
tisíce ľudí po celom svete. Reakcia samotného Campinga (89) na fakt, že koniec sveta nenastal, zatiaľ nie je 
známa. Camping prvýkrát koniec sveta naplánoval na rok 1994, a keď nenastal, tvrdil, že sa splietol v 
matematických výpočtoch. V piatok na otázku, či sa po tom, čo sa jeho proroctvo na rok 1994 nesplnilo, necítil 
trápne, odvetil: "Nie, necítil som sa trápne. Tam šlo len o to, že to bolo predčasné." Tentoraz však už omyl 
nepripúšťal. "Taká možnosť, že by sa to teraz nestalo, neexistuje," hovoril Camping v piatok. 
Niektorí už podali výpovede z práce 

Gregory LeCorps z Južnej Karolíny podal už pred niekoľkými týždňami výpoveď v zamestnaní, zobral 
manželku a deti a vydali sa na cesty. "Prežívame posledné dni," presviedča ľudí po celej Amerike. "Táto 
otázka sa berie príliš na ľahkú váhu," sťažoval sa ešte v piatok austrálsky teológ Ian Packer.  
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          V minulosti sa ľudia chránili pred zlodejmi rovnakým spôsobom ako pred vlkolakmi 

a zlými duchmi. Aj keď sú títo nepriatelia na prvý pohľad rozdielny, predstavujú rovnaké 

nebezpečenstvo.  Môžete si vybrať veľa kúziel najlepšie sú tie, ktoré Vám charakterizujú 

vašu postavu. 

          Môžete sa chrániť príveskami, ktoré budete nosiť na krku. Alebo si umiestnite 

amulety na ochranu celého domu. Amulety sú vhodné aspoň tri, keď chcete zabezpečiť 

celý dom. 

 


